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Referat FAU-møte                                                                                   

Sted: Salangen skole, pauserom 

Tid: Onsdag 05.06.24 kl. 17.30 - 19.30 

Klasse  Navn  Telefon  Mail  

1.  Kenneth Støve  

Eirik Pedersen (vara)  

92832101  

47653748  

  

2A  Veronika Hellefossmo  

Linn Bendiktsen (vara)  

99262026  

90873151  

veronika_helle@hotmail.com  

linnbendiktsen@gmail.com   

2B  Cecilie Gjerde  

Tonje Gundersen(vara)  

94032299  

98232575  

ceciliegjerdee@hotmail.com  

tonje_helen_@hotmail.com  

3.  Anja Simonsen  

Tone Jensen Steinsund 

(vara)  

99430603  

90511156  

Simanja@hotmail.com  

Tonepia@online.com  

4.  Natalie Sundstrøm  

Kine Heggelund vara  

932 02 280  

95967347  

natali613@hotmail.com  
  

5.  Anette Østvik  

Hans Jørgen Pedersen  

97744654  

95460216  

Anetteoestvik@icloud.com   

Hansjorgen-sjovegan@btkjeden.no   

6.  Lisa Nordhus  

Ingvild Sagerup  

91800159  

90917716  

  

Ingvild.sagerup@salangen.kommune.no   

7.  Hermod Dørum  

Gaute Olsen (vara)  

95052177  

90155410  

Hermod.dorum@hotmail.com  

Olsengaute@hotmail.com   

8.  Andreas Bay  

Elise Olsen  

47418385  

96044806  

calcionapoli@hotmail.com  
elisemarlenolsen@gmail.com  

9.  Andrea Fjeldstad  

Veslemøy Herskedal (vara)  

410 04887  

95701622  

  

veslehersk@online.no  

10A  Mariann Andreassen  90951251  Mariann.andreassen@salangen.kommune.

no  

10B  Kari Børve  41006632  Kari.borve@salangen.kommune.no  

  

Fravær: Kari Børve, ingen rep fra 4. klasse. 

 

 

 

 

 

 

Saksliste: 

Sak 15/24: Evaluering av 17.mai 
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Respons fra klassene ang. rutiner for 17.mai arrangement. Forslag ble ikke drøftet på felles 

foreldremøte, kun delt digitalt. Behov for å drøfte dette politisk, ble ikke gjort i forkant av årets arr. 

-innspill: 5.kl: ikke taler i kulturhuset. Ikke russekort før kirka? Stenge veien ved kirka? Kiosk ved 

kirka? Betale lærere for 2 timers arbeidsdag. Fana er for tung. Barna bør øve på å gå i tog. 

Lite struktur i toget, få elever som følger klassefanen. Halve toget hopper av ved kulturhuset. 

God tilbakemelding fra kultur, rask opprydding og godt arrangement, flott med flate og lave priser. 

starte med gudstjeneste klokka 11 

- seremoni ved kirka kl 12 

- toget starter her oppe etter siste blomsterkrans, ca 12.20 

- går vanlig trase ned til Narvesenkrysset og så bort til hallen, framme ca kl 13 

- Hallen åpner rett før toget kommer fram. 

- Kafe i hallen, leker for barn på oppsida (åttende klasse) 

- Noen må ha ansvaret for å ordne underholdning (kultur?/ kulturskolen) 

- Sikre god ramme rundt taler i hallen (barneleker starter når taler starter, god lyd, talerne står 

synlig) 

- parkering ved skolen og på Heia for de som vil hente bilen eter aktivitet i hallen, eller i sentrum 

for de som vil gå opp til toget. like langt for alle 

- Sikkerhet, sperre veien 

 

 

Ansvarligjøre foreldre for egne barn og egen klasse. Husk foreldrekontakten sin rolle med klassefane 

og fremst i klasserekka. 

Skolen kan bidra med å øve og holde fokus på skolen i forkant. 

Dersom alle klarer å huske sin egen rolle (barna i tog og foreldre i baktropp, øvrig familie stå og se 

underveis) klarer vi vel å «stramme» opp toget. 

Stemme på foreliggende forslag til endring på første foreldremøte til høsten, dette kan gi grunnlag 

for politisk behandling. Revidert liste over forslag følger referatet. 

 

Sak 16/24: Evaluering av retningslinjer innsamlingsaktiviteter, som viser hvilke aktiviteter for 

inntjening av penger til klassekassa som ligger til hvilke trinn.  

Retningslinjene var utarbeidet i 2018, og de bør evalueres. De finnes under hjemmesiden til skolen; 

www.minskole.no/salangen, under menyen FAU og samarbeidsutvalg som dere finner under pila 

oppe til høyre.  Her er direktelink til dokumentet: 

https://www.minskole.no/DynamicContent//Documents/766-bf4c3796-d52d-40ee-aa57-

4912f5cf565d.pdf 

http://www.minskole.no/salangen
https://www.minskole.no/DynamicContent/Documents/766-bf4c3796-d52d-40ee-aa57-4912f5cf565d.pdf
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Endring: ikke behov for å samle inn penger til busstur ved leirskole, gratis leirskole er politisk vedtatt. 

Revidering av ordlyd for å finne en formulering som er korrekt med tanke på permisjon, fritak fra 

undervisning/faglig innhold og ansvar for turen. 

Anbefalt fordeling av innsamlingsaktiviteter. 

Dette er aktivitetene vi har gjennomført i løpet av de to siste årene: 

7. klasse. Karneval 

8. klasse. Halloween. 17. mai. 

9. klasse. Salangskalender. Flaskeinnsamling. Fakkelboks. Kafe på julerevy. 

Dersom en klasse ikke ønsker muligheten kan muligheten sendes videre til en annen klasse. 

Lista revideres og deles med klassene på første foreldremøte til høsten. 

 

Sak 17/24: Pedagogisk handbok 

Salangen og Lavangen har hatt et samarbeid om å utarbeide en pedagogisk handbok. Informasjon om 

arbeidet vil bli gitt i møtet.  

Info fra Veronica om et nytt samarbeid mellom skoler, barnehager og PPT på tvers av 

kommunegrensa Salangen/Lavangen. Håndbok under utarbeiding. Link til denne legges i referatet. 

Innspill: kommer håndboka på engelsk i tillegg til norsk? 

Sak 18/24: SFO 

- Betalingsfri måned i august istedenfor i juli. Skolen undersøker muligheten med å flytte den 

betalingsfrie måneden fra juli til august.  

1.Dagens praksis gir dobbel regning i september, unngå dette ved å flytte bet.fri måned.  

2.Måned for å betale for sommeråpen SFO, juni foreslått 

- Sommeråpen SFO. Det skal være sommeråpen SFO igjen i år. Hvilke erfaringer har vi fra i 

fjor? Er det fortsatt ønske fra foreldregruppa å ha sommeråpen SFO til neste år også? 

Ett år igjen av den treårige forsøksperioden med sommeråpen SFO. 

- Betalingsregulativ SFO. 

Regulativet er ikke justert etter at gratis SFO har blitt vedtatt politisk. Vi avventer at dette tas 

opp i politiske kanaler. 

− Evaluering AKS. Vi har ikke fulgt opp lovnad om evaluering med foreldregruppa vis Visma. 

Jobbe videre med dette for de foreldrene som har barn på SFO, forsøke å kjøre en runde 

med respons i forkant av neste SFO-foreldremøte? 

 

Sak 19/24: Eventuelt 

Status svømmebassenget. Stengt på nytt, slitedel som må bestilles. 

Forventning fra FAU: når bassenget åpner må det holdes åpent i lengre perioder, dette for å 

kompensere for tapt undervisning gjennom flere år (corona og stengt pga tekniske problem). 
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Kjøleskap på klasserom: Det var en diskusjon rundt temaet, men landet på at FAU ikke kan kreve at 

skolen skal kjøpe inn kjøleskap til alle klasserom. Det vil føre til økte kostnader, i tillegg til at det er 

plassmangel på en del klasserom.  

 

 

Referent: Andreas Bay 

 

 


